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Aanwezig De heer F. van Kemenade,  mevrouw M. Metiarij, mevrouw I. Wortelboer, de heer H. 
Oldenbeuving, mevrouw M. Brink-Roebers, mevrouw L. Nesselaar, mevrouw P. Claus, 
mevrouw R. Haan, mevrouw L. Kikkert, mevrouw R. Scholten 

Gasten Hennie Luppes (Vaart Welzijn), Marije van Haeften (gemeente) 

Afwezig  

Notulist M. Loppersum 

 

Agendapunt Omschrijving Actie 

1. Opening 
De heer Van Kemenade opent de vergadering en heet iedereen van harte 
welkom. Ook wordt in het bijzonder Hennie Luppes van harte welkom 
geheten.  
 

 

2. Mededelingen 
Gisteren is tijdens de interne vergadering gesproken over de verordening 
jeugdhulp en WMO. Hierbij was Claire van de gemeente ook aanwezig. De 
bedoeling is dat hier een raadsvoorstel voor gemaakt wordt welke 
volgende week naar de gemeente moet. Afgesproken is dat de heer Van 
Kemenade een constructie gaat bedenken zodat uiterlijk volgende week 
dinsdag een preadvies naar de gemeente gestuurd kan worden. Tot 16 
november hebben we dan nog de tijd om dit uit te werken in een volledig 
advies.  
Inmiddels heeft de heer Van Kemenade informatie gemaild over de 
huidige versie en aan iedereen wordt gevraagd om dit te bekijken en 
punten aan te leveren die meegenomen kunnen worden in het preadvies. 
Deze punten kunnen uiterlijk voor a.s. vrijdag naar de heer van Kemenade 
gestuurd worden. Mevrouw Nesselaar wil dit ook graag bij haar netwerk 
neerleggen. Dit is ook geen probleem, die input kan nog altijd 
meegenomen worden in het definitieve advies. Uiterlijk zondag levert de 
heer Van Kemenade het preadvies aan bij de leden en indien akkoord kan 
dit dan volgende week dinsdag bij de gemeente liggen.  
 

 

3. Stand van zaken Vaart Welzijn 
Net als de vorige vergadering zit Hennie Luppes vlak voor een 
collegevergadering en ze heeft hiervoor een bestuursrapportage gemaakt 
tot en met het tweede kwartaal. Hierop heeft ze een toelichting gegeven. 
Geprobeerd wordt om de informatievoorziening gestroomlijnd te krijgen.  
Vanuit de 4 buurtteams wordt gewerkt en men wil het werk samen met 
de burgers en andere partijen doen. Mensen kunnen Vaart Welzijn beter 
vinden en ze doen nog steeds hun best om beter kenbaar te worden. 
Vaart Welzijn staat op de voetbalshirts van FC Assen, dit is om niet. Vaart 
Welzijn is er ook voor om alle verenigingen te ondersteunen.  
Daarnaast worden op dit moment de medewerkers getraind en 
geschoold. 
De missie is om de buurtteams te versterken met ondersteuning van 
mensen die dit nodig hebben. Gericht wordt op de meest kwetsbare 
mensen, maar ook de talenten willen we verbinden met de mensen die 
kwetsbaarder zijn. Nu is er een groei in de collectieve activiteiten te zien. 
Wel is Vaart Welzijn wat strenger voor het registreren en dit levert ook 

 



zijn resultaat op.  
Een belangrijk onderdeel van de taken is het regie voeren over de 
werkwijze van de buurtteams. De werkwijze casusregie is hierop 
ontwikkeld. Hier zijn basisafspraken over in een document gemaakt dat in 
principe een burger in Assen zijn eigen regie heeft. De mensen die dit niet 
hebben kunnen een beroep doen op de buurtteams.  
Indien het gaat om kinderen dan wordt er opgeschaald naar team jeugd 
en bij veiligheid wordt er ook opgeschaald richting politie.  
Iedere maand wordt er per buurtteam een leerbijeenkomst gehouden. 
Begonnen is met de thema’s op gebied van veiligheid. Ook wordt er 
periodiek met de managers gesproken.  
Daarnaast wordt er gewerkt met een aantal ontwikkelgroepen. Deze zijn 
druk aan de slag om de ombuigingen in het sociaal welzijnswerk voor 
elkaar te krijgen. 
Met betrekking tot de vrijwilligersondersteuning wordt aangegeven dat 
vrijwilligers zich hier kunnen melden maar ook organisaties. Hier werken 9 
vrijwilligers aan. De matching is heel goed, maar er zijn ook andere 
soorten die Vaart Welzijn wil vastplakken aan het VIP. Ook willen we een 
klussendienst hieraan verbinden. Daarnaast is het VIP bezig met een 
nieuwe website om dit ook aan te laten sluiten bij Vaart Welzijn.  
Voor de mantelzorgondersteuning is een nieuwe folder uitgebracht.  
 
Ook zijn er aandachtspunten voor de komende periode zoals de website 
en er wordt gekeken of het Noaberhulp aan het VIP gekoppeld kan 
worden en de samenwerking met CPM kan wellicht ook nog versterkt 
worden.  
 
Voor kinderen, jongeren en opvoedondersteuning heeft Vaart Welzijn een 
extra opdracht gekregen. Er is veel aanbod maar ook veel aanbod wat 
aanbodgericht is en niet vraaggericht. Men wil graag vraaggericht werken. 
Wat opgemerkt wordt is dat kinderen vragen hebben en indien er direct 
actie nodig is wordt gekeken naar een training op maat. Gekeken wordt of 
het verantwoord is om dit collectief te doen en hier kan dan meteen mee 
aan de slag worden gegaan. Vaart Welzijn wil wel de basis doen maar zal 
gaan samenwerken met andere partijen.  
 
De samenwerking met de GGD is een belangrijk aandachtspunt en de GGD 
schuift ook aan bij de buurtteams.  
De grote roep van scholen om schoolmaatschappelijk werk is ook een 
aandachtspunt. Daarnaast is men bezig met leefstijlondersteuning, dit is 
voor een groot deel buurtgericht. Het imago van Assen beweegt is nog erg 
gemeente blauw en hier is men mee bezig om dit meer Vaart oranje te 
maken. Voor de sporters wordt nu ook gevraagd om te kijken naar de 
vraag achter de vraag.  
 
De ontwikkelgroep op gebied van financiële vragen is ook actueel. Vaart 
Welzijn is gevraagd om een signaleringssysteem te maken waardoor snel 
gereageerd kan worden bij betaalachterstand in samenwerking met de 
woningbouwvereniging. Ook wordt gekeken of dit met de 
zorgverzekeringen afgesproken kan worden.  
Bij de schuldhulpverlening wordt opgemerkt dat er nog een lichte vorm 
van ondersteuning ontbreekt die je langer mag inzetten. Hierin is actie 
ondernomen. Een aantal vrijwilligers doet nu een training voor licht 
verstandelijk beperkten. Deze vrijwilligers zouden dan eventueel ingezet 



kunnen worden in het maatjesproject om deze mensen de ondersteunen.  
 
Mevrouw Nesselaar vraagt ook of er kwaliteit wordt gebruikt van de 
mensen die in het AZC zitten. Hennie Luppes geeft aan dat dit nog 
mondjesmaat gebeurd, maar zodra men een eigen woning heeft zijn ze 
gewone burgers en dan kan men terecht bij de buurtteams. 
 
Hennie Luppes wordt bedankt voor haar inbreng tijdens de vergadering. 
 
Hennie Luppes geeft tot slot nog aan dat de gemeente ook met Vaart 
Welzijn heeft gesproken over cliëntondersteuning. Vaart Welzijn doet dit 
in de volle breedte bij alle doelgroepen. Voor Vaart Welzijn is het van 
belang om iedereen te ondersteunen en hierbij is de Vaart onafhankelijk. 
Hennie Luppes heeft dan ook de overweging bij de Participatieraad 
neergelegd of je cliëntondersteuning apart wilt ondersteunen of integraal 
in het werkproces wil meenemen.  
 
Hennie heeft de uitnodiging voor de open dag meegenomen, deze is op 
woensdag 26 oktober a.s. van half drie tot 19.00 uur.  
Hennie wordt over een half jaar weer uitgenodigd.  
 

4. Presentatie beleidsplan schuldhulpverlening (Marije van Haeften) 
Voor dit jaar moet een nieuw beleidsplan schuldhulpverlening komen. Het 
armoedebeleid en schuldhulpverleningsplan wordt opgenomen in 1 
beleid.  
Tijdens de vergadering is een hand-out uitgereikt welke door Marije van 
Haeften is besproken. In de presentatie is ook het proces uitgelegd 
wanneer wat wordt ingediend bij de raad en wanneer de participatieraad 
een advies moet uitbrengen.  
Het conceptplan voor de schuldhulpverlening en armoede is vermoedelijk 
in november klaar. De participatieraad kan dan november gebruiken om 
hierover een advies te gaan formuleren zodat dit mee kan in de 
vergadering van december om dit vast te stellen.  
 
Marije van Haeften wordt bedankt voor haar inbreng tijdens de 
vergadering.  
 

 

5. Vaststelling verslag en actielijst 21 september 2016 
Het verslag van de vergadering van 21 september 2016 wordt de volgende 
keer behandeld.  
 
Actiepunten: 
Volgende week worden de 4 vacatures kenbaar gemaakt.  
 

 

6. Wat inspireert je? 
Dit punt is deze vergadering gezien de tijd niet behandeld. 
  

 

7. (On)gevraagd advies cliëntondersteuning 
Hier is gisteren over gesproken tijdens de (in)formele vergadering. Er zijn 
een aantal aanvullingen gegeven en deze worden verwerkt in het advies 
wat er ligt. Iedereen heeft het advies gelezen en indien er nog meer 
aanvullingen zijn dan hoort de werkgroep dit graag. De bedoeling is dat in 
de vergadering van november het conceptadvies wordt besproken.  
Indien je de cliëntondersteuning opneemt in de buurtteams kun je je 

 



afvragen hoe onafhankelijk dit dan is en dit punt moet wel meegenomen 
worden.   
 

8. Terugkoppeling monitoring 
Dit punt wordt gezien de tijd overgeslagen. 
  

 

9 Ingekomen en uitgegane stukken 

- Halfjaarsrapportage 2016 Vertrouwenswerk in Drenthe 
- Brief voortgang verbeterplan Veilig thuis Drenthe 

- Nieuwsflits huishoudelijke hulp 

- Nieuwsbrief nr. 17 

- Resultaten “wat gaat goed en wat kan er beter in het sociaal 
domein”  

 

 

10. Signalen uit het veld en rondvraag 
De heer van Kemenade geeft aan dat hij samen met mevrouw Haan en 
mevrouw Metiarij naar de AVI-bijeenkomst is geweest inzake jeugdzorg, 
jeugdhulp, sociaal domein etc. Hier is een mail over ontvangen met 
contactpersonen en ook in de workshop is te horen gekregen dat de drie 
organiserende mensen die daar waren graag willen bemiddelen tussen 
cliëntorganisaties en adviesraden voor het sociaal domein. Aangezien de 
participatieraad met de netwerken aan de gang wil is het geen slecht idee 
om deze persoon een keer uit te nodigen voor een vergadering om te 
kijken of we de contacten kunnen leggen. Mevrouw Scholten gaat 
hiervoor een mail opstellen.  
Mevrouw Haan → is bij de opzet geweest van de 125 op jaarbasis Right to 
chalenge bijeenkomst. Informatie hierover gaat Ria doorsturen naar de 
heer Van Kemenade. 
Mevrouw Kikkert → heeft in de zomer een mail ontvangen en uitnodiging 
voor de locatie in de Hertenkamp. Dit is op 28 oktober a.s. om half vier 
Mevrouw Kikkert → vraagt of asielzoekers ook onder de doelgroep vallen 
die bij de participatieraad iets kan betekenen. Dit is een lastige vraag 
aangezien ze hier tijdelijk wonen.  Pas als ze een status binnen de 
gemeente krijgen dan pas zijn ze burger. 
 
Mevrouw Nesselaar → heeft een terugkoppeling ontvangen van Dennis 
(Jong Assen) in verband met een aanvraag bij het Stila voor een budget, 
dit is afgewezen en terug verwezen naar de gemeente. Stila geeft aan dat 
het niet collectief genoeg is. Hierover hebben de heer Van Kemenade en 
Corrie Overbeeke gesproken met Ruud Wiersema. Ruud Wiersema heeft 
aangegeven dat het of geregeld zou worden of al geregeld is. De heer Van 
Kemenade gaat dit navragen. 
 
Mevrouw Roebers wordt aan het eind van de vergadering bedankt voor 
haar inzet voor de participatieraad. 
 

 

11. Sluiting 
De heer van Kemenade sluit vervolgens de vergadering om 22.15 uur en 
wenst iedereen wel thuis. 

 

 
 


